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PROTOKÓŁ nr 14.2019 

 

z obrad XIV Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  26 listopada 2019 r. godz. 13:00, 

w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wojciech Kozioł                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wiesław Głowa        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Kamil Kurzawski                                                     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

15. Pan Marcin Małek                                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

7. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

8. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

9. Pani Teresa Wilkosz           Sołtys wsi Zabawa 
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10. Pan Janusz Dybisz                                                                   Sołtys wsi Zdrochec 

11. Pan Kazimierz Sarnecki       Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

12. Pan Mateusz Borowiec                                                           Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

13. Pan Kazimierz Urbanek                                 Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pani Barbara Marcinkowska            Dyrektor GCKiCz w Radłowie 

6. Pani Teresa Rosa                                                     Kierownik MGOPS w Radłowie 

7. Pan Mieczysław Kita                                                    Kierownik ZESUW w Niwce 

8. Pan Konrad Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

9. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

10. Pan Franciszek Kądziela                                                     Inspektor UM w Radłowie 

 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2.  

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: odczytania i przyjęcia 

porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 
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3. Informacja w sprawie podjętych działań związku z debatą „Bezpieczeństwo 

niechronionych użytkowników ruchu drogowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 975                        

w Radłowie” z dnia 28 marca 2019 roku. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 29 października           

2019 r.   

5. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia                          

i mieszkaniach chronionych, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

c) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

d) zmiany uchwały Nr XXXIX/352/18 Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  6 lutego 2018 

rok w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym                              

i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, 

szkołom, w tym szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział 

przedszkolny  i placówkom prowadzonym na terenie Gminy Radłów, trybu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu 

rozliczenia ich wykorzystania  

e) wyboru metody ustalania  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłat 

f) uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy Radłów z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi  podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2020 r. 

g) nabycia nieruchomości w drodze darowizny, 

 

h) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 

Skarbu Państwa, 

i) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 

Skarbu Państwa 

j) nabycia nieruchomości  

k) obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

l) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

m) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2020 

rok 
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n) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

8. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

9. Wolne wnioski i zakończenie XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ad. 3. 

 Pan Kapera przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad : informacji w sprawie 

podjętych działań związku z debatą „Bezpieczeństwo niechronionych użytkowników ruchu 

drogowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 975 w Radłowie” z dnia 28 marca 2019 roku. 

 Pan Komendant Dominik Rzepecki złożył dane pozyskane w przeciągu minionych 9-ciu 

miesięcy od spotkania. Pan Komendant powiedział, że ujęto 135 kierowców, którzy 

przekroczyli prędkość samochodem osobowym i 10 kierujących pojazdami ciężarowymi. 

Skontrolowano również rowerzystów. Pouczono 3 osoby a 1 wniosek skierowano do sądu. 

Zatrzymano cztery prawa jazdy i trzy dowody rejestracyjne.  Postulaty skierowane do Policji 

zostały w pełni spełnione na przestrzeni tego czasu. Jeżeli będzie chęć debaty w przyszłym 

roku to policja jest otwarta na takie propozycje. Okresem którym były objęte działania to od 

30 kwietnia do 30 października bieżącego roku.  

Pan  burmistrz zapytał o możliwość aby chodniki były podzielony i przeznaczony dla 

rowerów i pieszych. 

Pan Komendant odpowiedział, ze brak takiej możliwości z uwagi na zbyt wąski chodnik na 

ulicy kolejowej. 

 

Ad.4. 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad XIII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 29 października 2019 r.   
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Pan Jachimek  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad XIII  Sesji Rady Miejskiej                      

w Radłowie z dnia 29 października 2019 r. bez czytania 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 29 października 2019 r.   

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 5. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Brak interpelacji 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a)  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią 

Kierownik MGOPS na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Śmiałkowski wystąpił z wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały 

Przystąpiono do głosowania nad nieodczytywaniem projektu uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

 Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Uchwała Nr XIV/105/2019  
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b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/106/2019 

 

 

c) zmiana uchwały budżetowej na rok 2019. 

 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Głowa złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/107/2019 

 

d) zmiany uchwały Nr XXXIX/352/18 Rady Miejskiej w Radłowie z dnia                    

6 lutego 2018 rok w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

udzielanych publicznym   i niepublicznym przedszkolom, innym formom 

wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym,                    

w których zorganizowano oddział przedszkolny  i placówkom 

prowadzonym na terenie Gminy Radłów, trybu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia 

ich wykorzystania  
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Rudzińskiego na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/108/2019 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

Wznowienie obrad 

Przystąpiono do kolejnego podpunktu porządku obrad  

 

e) wyboru metody ustalania  opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłat 

 

Pa Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana 

Kądziele na posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Pan Głowa powiedział, że temat jest bardzo poważny i warto się jeszcze nad ta uchwała 

pochylić. Propozycja Pana Burmistrza to 20 złotych od osoby jest dosyć wysoka. Radni 

proponują 19 złotych od osoby.  

Pan Głowa złożył wniosek formalny aby zmienić stawkę z 20 zł na 19 zł. 

Pan Kądziela powiedział, że zadłużenie za 2019 rok wynosi około 120 tys. zł. Takie 

zadłużenie jest wynikiem nieznajomości dokładnej liczb6y mieszkańców do wytwarzania 

odpadów komunalnych. Cena w 2018 roku była bardzo niska co spowodowało 

skonsumowanie wszelkiej nadwyżki. Jeżeli chodzi o kompostowniki to mieszkańcy zyskają 

6% jeżeli taki będą posiadać.  

Pan Kurzawski Jak mamy powiedzieć mieszkańcom, że wzrośnie cena kiedy rok temu 

obiecywaliśmy, że obniżymy cenę śmieci.  

Pan Armatys poprosił o wyjaśnienie Panu Kurzawskiemu, jakie działania są podejmowane w 

tym temacie. Pan Kądziela wyjaśnił, że system musi się sam finansować, była weryfikacja 

ponieważ urząd podszedł bardzo poważnie do tego tematu.  

Pan Kurzawski powiedział, aby się wstrzymać z podejmowaniem uchwały do momentu 

uzyskania opinii prawnej.  

Pan Burmistrz powiedział, że temat był już poruszany na komisjach 

Pan Kurzawski powiedział, że mieszkańcy maja prawo znać dobrze temat.  
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Pan Kapera zamknął dyskusję 

Kto z Państwa radnych jest za niegłosowaniem uchwały 

Za 2 radnych, przeciw 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Kto z Państwa radnych jest za ceną od mieszkańca była w wysokości 19 złotych: 

Za 13 radnych, przeciw1 radny, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Kto z Państwa radnych jest za kwotą 38 złotych za niesegregowane odpady 

Za 13 radnych, przeciw nikt nie głosował, 2 radnych wstrzymało się od głosy 

Przystąpiono do odczytania uchwały i głosowania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu. Uchwała Nr XIV/109/2019 

 

f) uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy Radłów                                   

z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi  podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Sobotę na 

posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/110/2019 

 

g) nabycia nieruchomości w drodze darowizny 

 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/111/2019 
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h) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej 

własnością Skarbu Państwa, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/112/2019 

 

i) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej 

własnością Skarbu Państwa, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIV/113/2019 

 

j) nabycia nieruchomości 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XIV/114/2019 
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k) obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XIV/115/2019 

 

l) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Gulik na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania projektu chwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, 2 radnych było przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Uchwała Nr XIV/116/2019 

 

m) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku 

rolnego na 2020 rok 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Gulik na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania projektu chwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymał się od 

głosu. Uchwała Nr XIV/117/2019 

 

n) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Panią Hajdas na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 
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Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 15 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XIV/118/2019 

 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: 

Odpowiedzi na interpelację.  

Brak interpelacji 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Kłopot z dokończeniem parku.  

Cmentarz i Słup Graniczny przekładamy na następny rok 

Na nową kanalizację na razie nie będzie naborów 

Będzie otwarcie przetargu na meble a uroczyste otwarcie Centrum Kultury 14 lutego 

przyszłego roku. 

Będzie cykl imprez pokazujący zmiany gminy przez ostatnie 10 lat. 

Rondo na Wał-Rudzie to prowadzone są rozmowy w tej sprawie. 

Chodnik na Woli Radłowskiej to zadanie zostanie rozłożone na najbliższe 2 lata. 

Będziemy rozpoczynać budowę parkingu obok urzędu 

Prośba z każdego sołectwa 1 osoba do Spółki Wodnej. 

 

Ad. 9 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie                 

obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Kapera poprosił o naprawę drogi na Małej Łęce 
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Pan Madej czy przewidywane jest aby w okresie świątecznym lampy dłużej się świeciły 

Pan Burmistrz odpowiedział, że oczywiście będą. 

Pan Sarnecki zapytał, czy odbył się już przetarg na odśnieżanie 

Pan Burmistrz odparł, że jesteśmy w trakcie. 

Pan Janicki powiedział, że złożono już 3 oferty na wszystkie odcinki 

Pani Kusior poprosiła o zainteresowanie się sprawą, że wraz z koszami mieszkańcy 

wystawiają duże ilości worków i aby prowadzić kontrolę by w tych workach nie było 

odpadów po remontach. 

Pan Sikoń powiedział, że na Brzeźnicy było robione oświetlenie i nie założono 5 linki do 

przewodów, która w przyszłości umożliwi montaż lamp. 

Pan Biś powiedział, że on nie będzie donosił ile ludzi mieszka w danym domu. Powiedział 

również, że w niektórych miejscowościach lampy notorycznie się świeca całą noc. Kolejne 

pytanie, czy wpłynęła już dzierżawa od Myślińskiego. Poprosił o przesuniecie 4 słupów                       

z chodnika. 

Pan Miśtak zauważył, że dużo gałęzi wyrasta na drogę z drzew obok cmentarza wojennego 

Pan Kapera wniósł o założenie odcinkowego pomiaru prędkości na ulicy Kolejowej                          

w Radłowie  

Pan Przewodniczący zakończył obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

 


